
The Group celebrates inclusion in Dow Jones Sustainability Asia Pacific Index
集團躋身道瓊斯可持續發展亞太指數

The Group publishes 2022/23 Sustainability Report
集團發布2022/23年度《可持續發展報告》

The Group has been included in the Dow Jones Sustainability Asia Pacific Index 
(DJSI Asia Pacific) for the first time, a testament to its outstanding sustainability 
performance ranking among the top 20% of companies in the region. The DJSI Asia 
Pacific serves as a benchmark for assessing the long-term economic, environmental 
and social performance of leading companies in the Asia Pacific region. In 2023, out of 
approximately 600 of the largest companies in the region, 156 were selected as DJSI Asia 
Pacific members.

The Group’s ESG achievements have also been recognized by a number of other local 
and global indices. The Group has consistently secured the top position in the Hang 
Seng Corporate Sustainability Index, with an AAA rating since 2020. Furthermore, the 
Group has maintained an A rating in the MSCI ESG Ratings assessment since 2021. And 
earlier this year, the Group was included in the S&P Global Sustainability Yearbook 2023 
and the S&P Sustainability Yearbook (China).

集團首度被納入道瓊斯可持續發展亞太指數（DJSI Asia Pacific），證明集團在可
持續發展方面的成就，已躋身亞太區前 20% 的公司之列。DJSI Asia Pacific旨
在衡量亞太區領先企業在經濟、環境和社會標准方面的長期表現。2023年，在
區內最具規模的約600家企業中，156家企業獲選為指數成份股。

集團在ESG方面的成就，亦獲得多項本地及國際指標認可。自2020年起，集
團在恆生可持續發展企業指數中獲得最高評級“AAA”，也自2021年起在 MSCI 
ESG 評級中取得“A”評級。今年初，集團還首度入選《標普全球可持續發展年
鑑2023》和《標普可持續發展年鑑（中國版）》。

Adhering to Building Homes with Heart, the 
Group released its 2022/23 Sustainability Report, 
which highlights the Group's Environmental, 
Social and Governance (ESG) performance and 
its latest sustainability initiatives during the 
2022/23 financial year.

The report highlights the Group’s dedicated 
efforts to supporting a low-carbon transition 
and climate resilience enhancement, including 
formulating a Decarbonization Strategy, 
undertaking a detailed climate risk assessment 
with scenario analysis, and sharing the Group’s 
achievements in obtaining green building-
related certificates for the Group's projects in 
Hong Kong.

集團秉持“以心建家”的信念，日前發布的
2022/23年度《可持續發展報告》，闡述集團
在2022/23年度內環境、社會及管治 (ESG) 
方面的表現，及推動可持續發展的最新措
施。

The Group's inclusion in the Dow Jones Sustainability Asia 
Pacific Index for the first time is a testament to the Group’s 
outstanding sustainability performance
集團獲納入道瓊斯可持續發展亞太指數，印證集團在可持續
發展中的傑出表現

The Group is dedicated to promoting sustainable development and creating long-term value for 
stakeholders
集團致力推動可持續發展，為利益相關方創造長遠價值

有關報告全面展現集團一直為低碳轉型及增強氣候韌性作出的貢獻，當中的一系列舉措包
括制定減碳策略、進行詳細的氣候風險評估及情境分析，同時還分享了集團在香港項目中
獲得多項綠色建築相關認證的成就。
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